
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
24.02.2025 
 
Luni, 24 februarie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, referitor la suplimentări locuri, organizare 
concurs posturi, avizări ARACIP, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă 2 ore plata cu ora pentru un cadru didactic. 
2. Se aprobă solicitarea Primăriei Sântămăria Orlea de aviz oportunitate investiția 

”After school”. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
 

 
 

 
 
 
 


